

# မူဝါဒပေါ်လစီ JJIE/JJIF - ဆေးဝါးနှင့် တားမြစ်ဆေးအသုံးပြုမှု/ ကျောင်း အားကစားဆိုင်ရာတွင် ကျောင်းသားအပြုအမူ

စည်းမျဉ်းပိုင်းဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက် လက်အောက်တွင်မှလွဲ၍ ခွင့်ပြုထောက်ခံထားသည့်အားကစားတစ်ခုအတွက် ကြီးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြည့်ရန် အခွင့်ထူးကျောင်းသားတိုင်းတွင်ရှိပေသည်။

ကျောင်းသားအားကစားသမားများမှ ဆေးရွက်ကြီး (ဆေးလိပ်သောက်ခြင်း၊ ဝါးခြင်း သို့မဟုတ် ရှူခြင်း) အသုံးပြုမှုသို့မဟုတ်ပိုင်ဆိုင်မှု၊ အရက်သေစာအသုံးပြုမှုသို့မဟုတ်ပိုင်ဆိုင်မှု၊ အန္တရာယ်ရှိစေသည့် ဝတ္ထုပစ္စည်းများတရားမဝင်အသုံးပြုမှုသို့မဟုတ်ပိုင်ဆိုင်မှု၊ သို့မဟုတ် အားကစားသမားများအား တားမြစ်ထားသည့် ကြွက်သားဆေးအပါအဝင် စိတ်ပြောင်းလဲစေသည့် ဆေး သို့မဟုတ် အပြုအမူ ပြောင်းလဲစေသည့်ဆေးဝါးများအားတရားမဝင်အသုံးပြုမှု သို့မဟုတ်ပိုင်ဆိုင်မှုအား အချိန်နှင့်အမျှနေရာတိုင်းတွင်၊ မည်သည့် အားကစားရာသီပွဲစဉ်တွင်မဆို ပါဝင်နေစဉ်အတွင်း တားမြစ်ထားပေသည်။

ကျောင်းသားများ၏အပြုအမူနှင့်စည်းကမ်းဆိုင်ရာပေါ်သို့ သက်ရောက်မှုရှိသောမူဝါဒပေါ်လစီများနှင့် စည်းမျဉ်းများသည် အားကစားဆိုင်ရာအစီအစဉ်များပေါ်တွင်လည်း သက်ရောက်မှုရှိပေမည်။ ထို့ပြင်အားလုံးသောပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်သူများအား Denver အများပြည်သူပိုင်ကျောင်း၏အားကစားအဖွဲ့ချုပ် ဖွဲ့စည်းပုံ၊ ဥပဒေနှင့် တည်ရှိဆဲ စည်းမျဉ်းများမှအုပ်ချုပ်အစိုးရပေသည်။

အထက်ပါအပြုအမူစံသတ်မှတ်ချက်များအားချိုးဖောက်မှုမှန်သမျှသည်တစ်စုံတစ်ခုသောအားကစားပွဲစဉ်တွင်ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်မရှိခြင်းမှစ၍ အားကစားဆိုင်ရာပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်မှုများအား တားမြစ်သည်အထိ ပြစ်ဒဏ်အမျိုးမျိုး ရလဒ်ထွက်ပေါ်ကောင်းထွက်ပေါ်စေနိုင်သည်။ အားကစားသမားတစ်ဦးသည် ကျောင်းမှဆိုင်းငံ့ထားသည့် ကျောင်းပြင်ပကာလမှန်သမျှအတွင်း အရည်အချင်းပြည့်မီမည်မဟုတ်သည့်အပြင်၊ အတန်းပြန်လည်တက်ရောက်ခွင့်ရရှိသည့်အချိန်အထိ လေ့ကျင့်မှုများ သို့မဟုတ် အစီအစဉ်ဆွဲထားသည့်ပြိုင်ပွဲများတွင် ပါဝင်ခွင့်ရလိမ့်မည် မဟုတ်ပေ။

နည်းပြများထံတွင်လည်းချိုးဖောက်ပါကအဖွဲ့မှဆိုင်းငံ့ပြစ်ဒဏ်ပေးမှုခံရနိုင်သည့် အပိုဆောင်း သင်တန်းစည်းမျဉ်းများရှိကောင်းရှိပေမည်။

အားကစားဆိုင်ရာအစီအစဉ်များအတွင်းမြင့်မားသောကျောင်းသားအပြုအမူဆိုင်ရာစံသတ်မှတ်ချက်များထိန်းသိမ်းမှုသည်အရေးပါသည်နှင့်အညီ၊ ကျောင်းသားအားကစားသမားတစ်ဦးအပေါ်သို့မည်သည့်ပြစ်ဒဏ်ကိုမျှသတ်မှတ်ခြင်းမပြုမီတွင်ကျောင်းအုပ်မှ တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့်စီမံအုပ်ချုပ်သူသည်ဖြစ်ရပ်အား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးမှုပြုပြီး၊ ကျောင်းသားအားကစားသမားသည်အဖွဲ့ချုပ်စည်းမျဉ်းအမှန်တကယ်ချိုးဖောက်မှု ရှိမရှိဆုံးဖြတ်ပေမည်။

အားလုံးသော ပြစ်ဒဏ်များအား အားကစားသမားနှင့်နည်းပြဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များပေါ်တွင် အဆုံးသတ်တာဝန်ခံစေမည်ဖြစ်သည်။

ကျောင်းသားများ၊ မိဘများနှင့်အခြားသော စိတ်ဝင်စားမှုရှိသည့်ပါတီအဖွဲ့များ၏ အခွင့်အရေးများအားကာကွယ်ရန်အတွက်အသနားခံမှုလုပ်ငန်းစဉ်အား အဖွဲ့ချုပ်မှ ထောက်ပံ့ပေးထားမည်ဖြစ်သည်။

ဩဂုတ်လ ၂၀ ရက်၊ ၁၉၇၆ တွင် မွေးစားကျင့်သုံးသည်  
ကျင့်သုံးမှုဖြင့် ကိုက်ညီစေရန် ပြန်လည်စစ်ဆေးမှု - လက်ကိုင်မွေးစားမှု နေ့စွဲ  
မှီငြမ်းကိုးကားချက်- JIC, ကျောင်းသားအပြုမူ၊ နှင့် ကုန်အခွဲများ  
JK, ကျောင်းသား စည်းကမ်း၊နှင့် ကုန်အခွဲများ